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Faste saker

07.04.2022 Kommunestyret:
Handsaming i møtet:

Presentasjon av prosjektet "100 dagar sjølvforsynt": 
Heidi Synnøve Gaustad og Mari Austvoll Gjengedal frå Bjørnafjorden landbrukskontor presenterte 
prosjektet "100 dagar sjølvforsynt". 

Oppdrag Øystesefjella nasjonalpark  -  orientering frå statsforvaltaren:
Kjell Kvingedal frå miljøavdelinga hos Statsforvaltaren i Vestland orienterte om arbeidet med 
planlegging av Øystesefjella nasjonalpark, samt andre nasjonalparkprosjekt som miljøavdelinga 
arbeider med. Han orienterte om at Statsforvaltaren ønskjer tilbakemelding frå Samnanger 
kommunestyre om aksept for oppstart av verneprosess for Øystesefjella.   

Rådmannen orienterer:

Orientering v/rådmann Ove Sæbø: 
· Beredskapslager av jodtablettar. Svar på spørsmål stilt i kommunestyret 24.02.2022. 

Kommunen har beredskapslager av jodtablettar til barn og unge 0-18 år, gravide og 
ammande.  

· Midlar frå arv til Samnangerheimen brukt til glassbod. Svar på spørsmål stilt i 
kommunestyret 24.02.2022. Glassboden er meint for pasientar ved Samnangerheimen, ikkje 
tilsette. 

· Fartsgrense Hagabakkane. Svar på spørsmål stilt i formannskapet 24.03.2022. Vegen kan no 
skiltast som 30-sone. Ikkje avklart når skilting vil bli gjort. 

· Kommunal VA-utbygging (vatn/avløp). Svar på spørsmål stilt i formannskapet 24.03.2022 
om utbygging av kommunalt VA på Nordnes. Det er ikkje planar om utbygging på Nordnes. 

· Oppgradering av vegen til Hagabotnane. Svar på spørsmål stilt i formannskapet 24.03.2022 
om møteplassar i midtre og nedre del av Hagabakkane. Det kjem truleg opp sak i 
kommunestyret sitt juni-møte om oppgradering av vegen til Hagabotnane. Tentativ oppstart 



av arbeidet er tidlegast i september 2022. 
· Status i rettssaker/søksmål som kommunen er part i. Krekavegen, Nyutløtrævegen og 

søksmål barnevern. 
· Søknadsfrist for tilskotsmidlar til breibandutbygging. Kommunen sin søknadsfrist i år er 10. 

mai. Det er usikkert om det er område i kommunen det vil vera aktuelt å søkja om midlar til 
årets søknadsrunde. 

· Status for sak om justering av vedtak om overføring av eigedom til Samnanger sokn. Saka 
kjem opp i kommunestyret sitt juni-møte. 

· Straumstøtte til frivillige lag og organisasjonar. Det er totalt innvilga støtte på 89 000 kroner 
til lag og organisasjonar i Samnanger. 

· Informasjon om prosjektet Digihjelpen. Orientering om prosjektet, mellom anna at Anders 
Torgilstveit no er tilsett i 40 prosent prosjektstilling.  

· Framdrift planlegging fleirbrukshall. Informasjon om status, mellom anna at styringsgruppa 
har hatt sitt første møte. 

Orientering v/kommunalsjef helse og omsorg, Edith Oma: 
· Pandemisituasjonen. Mindre smitte i kommunen no enn tidlegare, men pandemien er ikkje 

over og det kan framleis bli utfordringar for helse- og omsorgstenestene dersom 
smittesituasjonen endrar seg og mange blir smitta samstundes. 

· Helsesjukepleiarsituasjonen. Ny helsesjukepleiar starta i kommunen denne veka, og 
rekrutteringsprosessen for den andre helsesjukepleiarstillinga er i gong. 

Orientering v/økonomisjef Karl Viken:
· Økonomistatus pr. mars 2022. Økonomisjefen orienterte om status, prognosar m.m. 
· Mottak av flyktningar frå Ukraina. Informasjon om økonomiske løyvingar/ordningar for 

kommunane. 
· Framsikt. Informasjon om planlagt utviding av bruken av verksemdstyringssystemet Framsikt. 

Utvalet sitt kvarter: 

Tilstandsrapport og vedlikehaldsplanar for kommunale bygg
Odd Arne Haga (Frp) viste til tidlegare vedtak i kommunestyret og spurde om status for arbeidet med 
tilstandsrapport og vedlikehaldsplanar for kommunale bygg. Rådmann Ove Sæbø orienterte om 
status for arbeidet og om korleis kommunen arbeider med byggvedlikehald m.m. 

Trafikksikringstiltak Gjerdsvegen
Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) spurde om status for arbeidet med trafikksikringstiltak (sikring av 
skuleveg) i Gjerdsvegen. Rådmannen kunne ikkje svara i møtet. Han vil koma tilbake med svar i eit 
seinare møte. 

Ønske om førehandsinformasjon om presentasjonar som skal haldast i kommunestyret
Gunn Østvik Petersen (Ap) viste til orienteringane/presentasjonane som Bjørnafjorden 
landbrukskontor og Statsforvaltaren tidlegare i møtet. Ho sette fram ønske om at det blir gitt betre 
informasjon på førehand om slike presentasjonar, slik at kommunestyremedlemmene har 
moglegheit til å førebu spørsmål. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) sa han ville ta dette med seg 
vidare. 

Interpellasjonar i saker av "omfattande art"
Gunn Østvik Petersen (Ap) viste til at det var mange interpellasjonar til dette kommunestyremøtet. 
Ho bad om at det blir sett på bruken av interpellasjonar i saker av "omfattande art", og meinte det er 
uheldig at slike saker går direkte til handsaming i kommunestyret utan at dei er utgreidd av 
administrasjonen. Ordførar Knut Harald Frøland viste til diskusjonen tidlegare i møtet, der det 
mellom anna vart diskutert om kommunen sitt reglement bør sjåast på. Han peika også på at 
interpellasjonar representerer ein "demokratisk rett" for medlemmene i kommunestyret. 



KS- 016/2022 Vedtak:
Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Oversikt over faste saker: 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte.
Orienterings-/referatsaker.
Utvalet sitt kvarter.


